
Protokół nr 8/2016 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów  

w dniu 25 października 2016 r., w godz. 13
00

 – 14
25

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Opinia w sprawie wniosku Polskiej Spółki Gazownictwa o ustanowienie służebności 

przesyłu na działce gruntu 262/2, położonej przy ul. Dąbrowszczaków w Białogardzie. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członek Komisji – Adam Kołacki złożył zastrzeżenia do protokołu. Uważa, że zapis  

w protokole „w tej chwili odbyła się dyskusja” jest nie do przyjęcia. Dodał, że dyskusja jest 

ważnym elementem protokołu. Oświadczył, że będzie głosował przeciw.  

 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów większością głosów (za – 2 głosy, przeciw -  

1 głos, wstrzymujące – 2 głosy )  przyjęli protokół nr 7/2016 z dnia 26 września 2016 

roku. 

 

 

 

Ad.3 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  zapoznał członków Komisji z treścią wniosku 

zgłoszonego przez Polską Spółkę Gazownictwa w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 

na działce gruntu 262/2, położonej przy ul. Dąbrowszczaków w Białogardzie, co przedstawia  

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Poinformował, że w/w wniosek został pozytywnie 

zaopiniowany na posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący Komisji – Jerzy Żuk zaproponował pozytywne zaopiniowanie w/w 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek zgłoszony 

przez Polską Spółkę Gazownictwa w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

działce gruntu 262/2, położonej przy ul. Dąbrowszczaków w Białogardzie. 
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Ad.4 

Komisja Budżetu i Finansów  zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie 

na XXVII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”,  

co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy Strategia była konsultowana z jednostkami 

powiatowymi i  innymi samorządami. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi.   

Członek Komisji – Rajmund Wasiak stwierdził, że Gmina Karlino miała uwagi i nie 

wszystko zostało ujęte.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że gmina Karlino bardzo obszernie 

wniosła swoje uwagi co do zapisów strategii. Oświadczył, że jest to Strategia Powiatu 

Białogardzkiego a nie gminy. Po konsultacji ważniejsze elementy zostały wzięte pod uwagę  

i zostały ujęte w dokumencie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy obecnie Komisja dyskutuje na temat 

dokumentu, który został dostarczony radnym. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że po spotkaniu które odbyło się  

z radnymi w sprawie strategii zostały naniesione uwagi. Radni otrzymali Strategie w wersji 

papierowej przed zmianami,  na płycie CD już z naniesionymi uwagami.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto uzupełnił, że radni otrzymali listę zgłoszonych  

i uzupełnionych uwag do Strategii – dokument został dołączony do projektu uchwały. 

Następnie zapoznał z dokumentem – załącznik nr 4.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że kolejnym projektem uchwały, 

którym będzie się zajmowała Komisji jest projekt uchwały w sprawie podjęcia przez Powiat 

Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji 

zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół  

i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić 

będzie Miasto Białogard. W związku z powyższym, aby Powiat mógł złożyć wniosek to musi 

być podjęta przez Radę Strategia, która będzie załącznikiem do wniosku. Oświadczył,  

że gminy mocno zabiegają o złożenie wspólnego wniosku ponieważ jest możliwość 

pozyskania kwoty w wysokością 2.600.00 zł na oświatę.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, co to jest za ciało Instytut Rozwoju Regionalnego 

w Szczecinie. Czy jest to firma prowadząca działalność. Jaki jest koszt za przygotowanie 

Strategii. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest to Instytut w którym jest 

zatrudnionych wielu pracowników naukowych. Koszt około 30.000 zł.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że Stowarzyszenie Instytut Rozwoju 

Regionalnego powstało w 1997 r. Członkami - założycielami byli burmistrzowie i radni  

z gmin ówczesnego województwa szczecińskiego. celem Stowarzyszenia jest działalność  

w zakresie rozwoju Regionów Rzeczypospolitej Polskiej, w szczególności: wspieranie działań 

samorządów terytorialnych, organizacji pozarządowych i podmiotów gospodarczych 

przyczyniających się do aktywizacji życia społeczno-gospodarczego regionów, inspirowanie 

wszelkich działań zmierzających do rozwoju współpracy transgranicznej. IRR prowadzi 

działalność szkoleniową i wydawniczą, realizuje projekty z funduszy UE, prowadzi usługi w 

zakresie budowy dokumentacji planistyczno-strategicznej dla jednostek samorządu 

terytorialnego oraz usługi w zakresie pozyskiwania funduszy UE. 



 3 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”. 

 

Komisja Budżetu i Finansów  większością głosów (za – 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025”, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

b) podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, dlaczego funkcję lidera pełnić będzie Miasto 

Białogard. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że Miasto Białogard ma największy 

potencjał. Dodał, że zostało wybrane na lidera projektu w porozumieniu z burmistrzami  

i wójtem gminy  Białogard. Taką decyzje podjął Konwent. Czas trwania projektu 2 lata. 

Wniosek należy złożyć do 31 października br. Wszystkie gminy na najbliższych sesjach 

również będą procedować w/w uchwałę. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

zapytań oraz uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto Białogard. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia przez Powiat 

Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji 

zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół  

i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić 

będzie Miasto Białogard. 

 

Komisja Budżetu i Finansów  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, 

nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych  

z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcje lidera pełnić będzie Miasto 

Białogard, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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c) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej 

regulaminu, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia  

jej regulaminu. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast  

i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 

„Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie 

oraz ustalenia jej regulaminu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
 

d) informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

Komisja Budżetu i Finansów  większością głosów (za 3 głosy, przeciw -0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie informaji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za 

pierwsze półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
 

e) informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku.  
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Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2016 roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informaji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 

roku. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie informaji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2016 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy budynek Centrum Kształcenia praktycznego 

przy ZSP w Białogardzie jest częćiowo wydzierżawiany. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że są takie elementy.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy w ramach szkolnictwa zawodowego jest 

pomysł na wykorzystanie tego obiektu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w takim właśnie celu wykonywany 

jest remont. Celem jest odbudowanie szkolnictwa zawodowego.   

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2016. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2016. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2016, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 2025. 
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Komisja Budżetu i Finansów  większością głosów (za - 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 – 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

Członek Komisji – Adam Kołacki poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Sesji złożył 

wniosek w sprawie zaproszenia Pana dyrektora LO w Białogardzie na posiedzenie Sesji aby 

mógł przedstawić swoją wizję na funkcjonowanie i rozwój LO w Białogardzie. Dodał, że 

dyrektor publicznie deklarował chęć przedstawienia swojej wizji aby Rada mogła zapoznać 

się z wizją, której do dziś radny nie zna. Wyjaśnił, że Pan dyrektor publicznie w prasie 

zapowiedział, że spotkanie takie aby przedstawić tą kwestię z rodzicami i nauczycielami 

odbędzie się na początku września. Nie wie czy się odbyły. Dlatego podał taki wniosek i nie 

widzi, że by on został ujęty w programie Sesji. To, że jest informacja dyrektorów szkół to jest 

jedno ale wizja prowadzenia i założenia przyjęte do realizacji przez Pana dyrektora to są dwie 

różne rzeczy. Zapytał dlaczego nie widzi takiego punktu. 

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła poinformował,  

że informacja o którą pyta radny będzie się mieściła w informacji którą złożył dyrektor  

i zostanie poszerzona o prośbę radnego.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak poprosił o wyjaśnienie pkt. a ze str. 2 informacji 

Zarządu dotyczący, zatwierdzenia listu intencyjnego w sprawie teleopieki – załącznik nr 11. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Zarząd podjął decyzje o podpisaniu 

takiego listu. Jest możliwość zrealizowania takiego projektu w ramach czterech powiatów.  

Piecze nad tym sprawuje Urząd Marszałkowski.  Pilotażowy program ma szansę być 

przeprowadzony na terenie czterech powiatów: białogardzkim, świdwińskim, drawskim 

 i łobeskim.  Program dotyczy objęciem teleopieką seniorów, czyli osób po 65 roku życia. 

Teleopieka to sieć komunikacyjna dla osób w podeszłym wieku. Będą z niej mogli korzystać 

mieszkańcy miasta, którym ze względu na wiek czy stan zdrowia może być potrzebna nagła 

pomoc. Osoby objęte teleopieką, np. starsze, niepełnosprawne czy niesamodzielne, które 

zechcą skorzystać z systemu, zostaną wyposażone w niewielki nadajnik w postaci zegarka lub 

pilota połączony ze specjalnym telefonem. Gdy się źle poczują, wystarczy, że nacisną guzik 

w nadajniku, a urządzenie wyśle sygnał alarmowy do centrali, która będzie obsługiwać 

system. Centrala z kolei powiadomi o zagrożeniu osobę upoważnioną do opieki nad osobą 

starszą - kogoś z rodziny lub sąsiadów - albo bezpośrednio np. pogotowie. 

Członek Komisji – Adam Kołacki  zapytało koszt osoby objętej teleopieką. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że około 150 zł miesięcznie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  poinformował, że doszły do niego informacje, że na 

oddziale dziecięcym jest zimno. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że zna ta sprawę i reagował. Dodał, że jest już 

wszystko dobrze.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  poinformował, że z tego samego źródła otrzymał 

informację, iż badania wymazowe były robione w białogardzkim ambulatorium a teraz są 

wysyłane na zewnątrz.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że laboratorium jest utrzymywane 

tylko i wyłącznie na potrzeby szpitala. Nie wykonują usług na zewnątrz. Koszty, które Spółka 

ponosiła na funkcjonowanie były zbyt duże. Dodał, że wszystkie oddały w szpitalu 

funkcjonują. 
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Członek Komisji – Adam Kołacki  zapytał, czy jest wiedza dotycząca zakupu radiowozu dla 

policji. Przypomniał, że Prezes Sp. Centrum Dializa deklarował na dołożenie. Warto to 

przypomnieć czy podtrzymują swoją wolę. Następnie zapytał kiedy Centrum Dializa 

przeniesie się z ul. Szpitalnej na ul. Chopina. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jak wybudują blok operacyjnym.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, co było likwidowane w ZDP w Białogardzie.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła poinformował,  

że likwidowane były wiaty, które zostały przejęte od początku powiatu. Są w bardzo złym 

stanie. 

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy przeprowadzona kontrola wyszła 

pozytywnie w Niepublicznym Ośrodku rehabilitacyjno – Wychowawczym w Karlinie oraz 

Niepublicznej Szkole. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że kontrola dotyczyła wydatków 

dotacji.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  zapytał, ile Powiat ma spraw w sądzie dotyczących 

oświaty. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w tym momencie nie może 

odpowiedzieć. 

Członek Komisji – Adam Kołacki  stwierdził, że z jego obserwacji wynika iż większość 

spraw wygrywają szkoły niepubliczne. Przytoczył przykład, że jak Starostwo przegrywa 

sprawę w sądzie to pisze wniosek o zwolnienie kosztów z uwagi na ciężką sytuację 

finansową. To pyta po co wchodzić w problem. Ciągle widzi, że Powiat jest w sądzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że Powiat nie jest stroną, którą pozywa 

jest pozwany. A jeśli chodzi o zwolnienie z kosztów to nie tak jak radny myśli. Następnie 

wyjaśnił, że było postępowanie egzekucyjne dotyczące Stowarzyszenia Droga i Powiat 

wystąpił do Urzędu Skarbowego o umorzenie kosztów od postępowania egzekucyjnego. 

Członek Komisji – Anna Kodź oświadczyła, że są przegrane sprawy.   

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że są sprawy, które trwają rok w Sądzie 

Kasacyjnym i Powiat nie wie jak się taka sprawa skończy i jak badać co przegrał a co nie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki  uważa, że może Powiat powinien znaleźć specjalistę od 

prawa oświatowego. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto wyjaśnił sprawę dotycząca decyzji SKO o umorzeniu 

postępowania egzekucyjnego. 

 

 

 

Ad.6 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - Jerzy Żuk poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
      Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Budżetu i Finansów  

 

Jerzy Żuk 


